

樂善堂文吳泳沂幼稚園

有關高班到楊仲明學校綵排事宜

23-102

敬啟者:

高班聯合畢業典禮即將來臨,本園安排高班學生於2024年6月3日(星期一)及6月29日(星期六)前往樂善堂楊仲明學校進行畢業禮綵排活動,敬請家長垂注,並準時接送貴子女,謝謝。

有關活動詳情如下:

一、 綵排日期 2024 年 6 月 3 日 (星期一)

集合地點:	本園
集合時間:	上午8時25分(請家長於學校正門送子女回校)
綵排地點:	樂善堂楊仲明學校
當天服飾:	整齊夏季運動服、白襪、白色運動鞋(不用帶書包)
放學時間:	約下午1時正(上午班及下午班)
	請家長出示學生接送證於本校正門接回子女

二、 綵排日期 2024年6月29日(星期六)

集合地點:	本園
集合時間:	上午8時25分(請家長於學校正門送子女回校)
綵排地點:	樂善堂楊仲明學校
當天服飾:	整齊夏季運動服、白襪、白色運動鞋
放學時間:	約下午1時正
	請家長出示學生接送證於本校正門接回子女

備註:(1)請家長於2024年5月6日(星期一)或之前填妥回條交回班主任。

(2)綵排活動將為學生提供茶點。

(3)2024年6月3日(星期一)全日班學生放學時間為下午4時30分。

此致 貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

_	To	_		4	-	n	_	-
_	令	_	四	牛	九	月	三	日

-----X-------

畢業綵排通告-回條

本人已知悉以上通告內容並 同意 / 不同意 敝子弟参加畢業綵排活動。

班別	•		是生姓名	:家長簽署:	
一西	一四七	П	П		

*請家長於5月6日(星期一) 前把回條交回班主任。



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Regarding K3 class Rehearsal at Yeung Chung Ming Primary School

23-102

3rd May, 2024

Dear Parents:

The K3 Joint Graduation Ceremony is approaching. In order to ensure that students have performances during the graduation ceremony, our kindergarten has arranged for K3 students to participate in the graduation rehearsal at L.S.T. Yeung Chung Ming Primary School on 3rd June (Monday) and 29th June (Saturday), 2024. Please pay attention to this arrangement and ensure that your child is punctually picked up and dropped off. Thank you.

Here are the activity details:

A. Rehearsal Date: 3rd June, 2024 (Monday)

Meeting Point:	Our kindergarten				
Meeting Time:	8:25 AM (Please have your child return to school at the main entrance.)				
Rehearsal Venue:	L.S.T. Yeung Chung Ming Primary School				
Attire for the day:	Neat summer sportswear, white socks, white sports shoes. (no need to bring a				
	school bag).				
Dismissal Time:	Around 1:00 p.m.(K3a.m. & K3 p.m.)				
	please present the student pickup card at the main entrance of the school to pick				
	up your child.				

Rehearsal Date: 29th June, 2024 (Saturday) В.

Meeting Point:	Our kindergarten			
Meeting Time:	8:25 AM (Please have your child return to school at the main entrance.)			
Rehearsal Venue:	L.S.T. Yeung Chung Ming Primary School			
Attire for the day:	Neat summer sportswear, white socks, white sports shoes.			
Dismissal Time:	Around 1:00 p.m., please present the student pickup card at the main entrance of			
	the school to pick up your child.			

Remarks:

- (1) Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 6th May, 2024 (Monday).
- (2) Refreshments will be provided during the rehearsal.
- (3) Whole-day class students will be dismissed at 4:30 p.m. on 3rd June, 2024 (Monday),

Thank you for your attention!

Yours faithfully,	No.	
Ms. Ng Ka Lee	WALEN *	
The Principal of Lok Sin Tong Man Ng	Wing Yee Kindergarten	
0 3		

Reply Slip - Regarding K3 class Rehearsal at Yeung Chung Ming Primary School

I have read and understood the above notice and (*agree / disagree) to allow my child to participate in the graduation rehearsal.

Class:	Student's Name:	Parent's Signature:
Date:		

Note: Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 6th May, 2024 (Monday).